
O sankališču v Rožni dolini
Lanska akcija KS Rožna dolina, ki je

brez dokumentacije in dogovorov začela
urejati smučišče in sankališče za mladi-
no, je razburila veliko duhov - od in-
špektorjev do urbanistov. Malokatera
stvar je botrovala tolikim sestankom in
žolčnim razpravam o ohranjanju ljub-
ljanskega zelenja, drevja in nespreme-
njene podobe Rožnika.

Člani našega izvršnega sveta so na le-
tošnji prvi seji na dnevni red uvrstili tudi
točko o novem sankališču. Mnenja so
bila enotna: prav je, da je na Rožniku
sankališče, tudi škoda zaradi podrtih dre-
ves ni tako velika, ni pa prav, da je
krajevna skupnost akcijo začela in ižpe-
ljala na tak način.

Izvršni svet je sklenil, da je treba pri
Biotehniški fakulteti naročiti načrt sana-
cije in ureditv* tega dela Rožnika in
občina se obvezuje, da bo opravljeno
delo plačala. Poleg tega pa so člani deja-
li, da naj mestni komite za urbanizem in
urejanje okolja ugotovi, kje v našem me-
stu je še mogoče najti kakšen prostor za
zimsko veselje malčkov in tnladincev.
Vsi prostorčki, ki so, so natrpani, zato bi
bilo prav, da bi našli še kakšno možnost.
Vedno manj je Ljubljančanov, ki bi si
lahko privoščili počitnice na snegu v od-
daljenih smučarskih središčih, mnogi pa
zaradi dela in drugih obveznosti tudi ne
morejo »pohajati«. Malčki pa bi se vsee-
no radi sankali.


